
Setkání nového vedení města se zástupci 
Okrašlovacího spolku města Dobříše 

Na pozvání starosty města Mgr. Stanislava Vacka se 26.11.2014 uskutečnila v budově radnice 
schůzka členů Okrašlovacího spolku města Dobříše se starostou města a paní místostarostkou 
Mgr. Petrou Neubergerovou. 

Na úvod jednání se řešila budova 
bývalého kina. Starosta informoval 
o rozhodnutí nového vedení města 
okamžitě stabilizovat budovu 
opravou zatékající střechy a 
vyklizením plísní napadených 
interiérových prvků, především 
obkladů stěn, což by mělo být 
realizováno jako havárie 
neprodleně. Zároveň byl vedoucí 
odboru investic MěÚ pověřen 
vyhledáním dalších závad, které 
mají charakter havárií, aby se 
předešlo další devastaci. 

Po této fázi se rozběhnou v příštím 
roce jednání s vítěznou firmou z architektonické soutěže organizované v letech 2008- 2009 a 
následně i projektové práce na stavebních úpravách budovy. Původní vítězný návrh se 

 
Vizualizace vítězného architektonického návrhu na revitalizaci objektu kina z roku 2009 

předpokládá přizpůsobit skutečným potřebám města. Zvítězivší architektonická studie 
prosklené obestavby stávající budovy 
bude muset být z provozního hlediska 
zřejmě opuštěn a i funkční uspořádání 
dispozice se bude muset přizpůsobit 
novým požadavkům. Ing. Zora Rysová 
zdůraznila potřebu před jakýmikoliv 
zásahy vše v budově bývalého kina 
řádně zdokumentovat, což zástupci 
města přislíbili. 

Dále bylo diskutováno o v minulosti 
zvažované novostavbě budoucí nové 
radnice spojené i se služebnou 
státní policie a finančním úřadem 
vedle objektu sokolovny místo 
sousedního parčíku. Dle informace 
starosty je realizace tohoto záměru 

Stav kinosálu z října 2014 

Výřez z územního plánu s Mírovým náměstím, kde místo 
současného parku mezi sokolovnou a novým bytovým 

domem s bankomatem Komerční banky je uvažováno se 
stavbou nové radnice 



závislá na dotační politice státu, která na tomto poli již prakticky skončila. Bohužel se 
minulému vedení radnice nepovedlo tuto příležitost na rozdíl od jiných realizovat. I když by 
se v dlouhodobějším horizontu výstavbou radnice zřejmě ušetřily výrazně provozní náklady, 
je výstavba mezi veřejností Dobříše značně nepopulární a nebude se v tomto volebním období 
připravovat a samozřejmě ani realizovat. 

Mezi další témata rozhovoru patřila budoucnost oboustranně slepé ulice Dubinské Kaštánky, 
možnosti záchrany zbytků a revitalizace historické aleje kaštanů podél Pražské ulice od 
Kostelíčka směrem na Prachandu, vývoj jednání okolo rybníků Papež a Koryto ve vlastnictví 
rodiny Colloredo-Mannsfeld, opuštěný projekt wellness centra s bazénem na severním břehu 
rybníku Papež a lávky přes Papež, dokončení pěšího okruhu okolo rybníků. 

Oba zástupci města projevili živý zájem o projekt Okrašlovacího spolku „Dobříš – regionální 
centrum pěší turistiky“. Dle vyjádření starosty je to určitě jedna z vhodných cest 
k dlouhodobé propagaci Dobříše. 

Starosta zástupce Okrašlovacího spolku upozornil, že město pod novým vedením dává 
veřejnosti větší možnost podílet se na chodu města přes poradní sbory komisí rady města 
jmenované radou města. Své zástupce do poradních sborů komisí rady města Okrašlovací 
spolek určitě navrhne. Zájem mezi členy spolku bude určitě o činnost komise pro místní 

rozvoj ( s oblastí činnosti 
podobnou jako bývalá stavební 
komise ), komice pro školství a 
spolkovou činnost a komise pro 
oblast ekologie. 

Závěrem starosta přislíbil 
převzít záštitu nad některými 
akcemi Okrašlovacího spolku. 
S nostalgií zavzpomínal na své 
sportovní výkony při 
fotbalovém turnaji pro hráče 
40+ Dobříšský korbel. Účastníci 
schůzky se shodli, že se právě 
toto setkání stane začátkem 
spolupráce mezi městem a 
Okrašlovacím spolkem na jiné 
úrovni než dosud s bývalým 
vedením města probíhala. 

 

 

Za Okrašlovací spolek města Dobříše V. Šprungl 

 

Ing. Zora Rysová se starostou města Mgr. Stanislavem 
Vackem se po setkání loučili s úsměvem na rtech snad 

coby předzvěstí budoucí plodné spolupráce 


